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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:461 Utvärdering av företagsstöd

Coronapandemin, som slog till med kraft från mitten av mars i år, har drabbat 
oss alla hårt. Många människor har dött, många har varit svårt sjuka och många 
har också fått bestående nedsättningar av sin fysiska och psykiska förmåga. 
Dessutom har vi tvingats avstå från att träffa alla kära vänner och släktingar för 
att minska smittspridning. 

Vår ekonomi har kraftigt försämrats och vi har tvingats låna ur statskassan för 
att finansiera både permitteringsersättningar, företagsstöd och sjukpenning på 
grund av sjukdom eller för att man tillhör en riskgrupp.

Stora summor har betalats ut som omsättningsstöd och 
permitteringsersättningar. Detta har varit nödvändigt i det akuta läget, men det 
finns inget som är gratis och det kommer en tuff tid också efter 
coronapandemin.

Min fråga till näringsminister Ibrahim Baylan lyder:

 

Avser ministern att utvärdera de stöd som betalats ut till företag i syfte att 
klargöra hur väl de var anpassade för att rusta svenskt näringsliv till tiden efter 
pandemin?  

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-13
Besvaras senast
2020-11-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


